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 حسینی به مدیران استقلال کنایه زد:
 توافق کردیم و زیرش زدند!

بعد از انتقال حبیب فرعباسی به استقلال گمانه زنی ها درباره آینده حسینی به اوج 
خود رسیده و اگرچه مسئولان باشگاه استقلال به دنبال توافق با کاپیتان ملی پوش 
تیم خود در جلسات بعدی هستند اما هنوز این دروازه بان تکلیفش را روشن نکرده 
است. حســینی با مطرح شــدن موضوعات مختلف درباره وضعیت خودش با 
استقلال، در متن اینستاگرامی به برخی شایعات پاسخ داد. او در صفحه شخصی اش 
نوشت: هواداران عزیز و دلسوز استقلال، در تمام این سال ها همیشه با شما صادق 
بودم. الان هم قصدی نداشتم در مورد قراردادم صحبت کنم ، چون همانطور که 
بعد از قهرمانی در جام حذفی گفتم افتخار می کنم سال ها در استقلال بزرگ بازی 
کنم  و هرگز فکر نمی کردم برخی اتفاقات را نســبت به خودم شاهد باشم. با این 
حال، چون پیگیر وضعیتم بودید، لازم میدونم خدمت شما عزیزان توضیحاتی رو 
ارائه بدم. بنده برای تمدید قراردادم ۱۴۰ میلیارد نخواستم، هیچ شرط خاصی هم 
برای باشگاه نگذاشتم و البته برای رقابت با دروازبان دیگری هیچ مشکلی نداشته 
و ندارم. من قبل از فینال حذفی به یکی از پیشنهادهایم از یک تیم مطرح، پاسخ 
منفی دادم؛ همان زمان با مدیریت باشگاه دست دادم و گفتم که جایی نمی روم و 
توافق کردم. نمی دانم چه شد که بعد از فینال نظر دوستان تغییر کرد و گفتند ما 
توافقی باهم نداشتیم! در ادامه دوباره جلسه گذاشتیم و با مبلغی که مدنظر مدیریت 
باشــگاه برای تمدید بــود، توافق کــردم؛ ولی حالا مثل این کــه کامنت های 
خط دهی شده در فضای مجازی در تصمیمات تاثیرگذار بوده است... برایم جالب 

بود که در سال منتهی به جام جهانی این رفتارها را شاهد هستم...

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

سال سخت وحید، محرم و ساپینتو 
تراکتور همین حالا ۲ گل از بقیه مدعیان قهرمانی پیش است.آنها 
تیمی تقریباً دست نخورده دارند که سرمربی خود را هم حفظ کرده 
و بر خلاف ســایر مدعیان هنوز در روزهــای آغازین فصل نقل و 
انتقالات نیست. ســه مدعی دیگر یعنی پرسپولیس، سپاهان و 
استقلال هر سه سرمربی عوض کردند و به جرات می توان گفت در 
برخی از خطوط بازیکنان مورد نظر خود را پیدا نکرده اند.سپاهان 
همچنان بعضی از خریدهای گران را انجام می دهد که واقعاً معلوم 
نیســت جواب بدهند. استقلال در فاز هجومی حتی یک بازیکن 
خوب نخریده و پرسپولیس هم دفاع راست ندارد. از طرفی وحید 
هاشــمیان و محرم نویدکیا هنوز مربیان جــوان و کم تجربه ای 
محسوب می شوند و حتماً باید دستیاران خوبی انتخاب کنند تا در 
کوران مســابقات به مشــکل بر نخورند. اســتقلالی ها هم بحث 
عصبانیت ساپینتو را دارند و اینکه به جرات می توان پیش بینی کرد 
که او هفته های زیادی را به دلیل محرومیت از دست خواهد داد چرا 
که تجربه ثابت کرده کنترل چندانی روی اعصاب خود ندارد. حالا 
بماند که استقلال بازیکن بزرگ هم ندارد و تا امروز کار خاصی در 
فصل نقل و انتقالات انجام نداده اســت اما هر روز ۶ نفر از مدیران 

این باشگاه مصاحبه می کنند!
ختم کلام این که اگر به همین روال جلو برویم هیچ بعید نیست 
تراکتور در لیگ بیست و پنجم قهرمانی خود را تکرار کند چرا که رقبای 
چندان قدرتمندی ندارد.البته روی کاغذ پرســپولیس، اســتقلال و 
سپاهان تیم های بزرگی هستند و شاید بازیکنان گرانی را هم خریده 
باشند اما هیچ کدام بالانس نیستند و ترکیب اصلی آنها هم تا حد زیادی 
تغییر کرده است این یعنی یک شروع قدرتمند برای تراکتور و فرار زود 
هنگام این تیم پرطرفدار تبریزی.شاید این تیم بتواند مثل پارسال چند 

هفته مانده به پایان مسابقات قهرمان شود.

دیروز مدیران باشگاه استقلال اعلام کردند که هنوز با 
سید حسین حســینی به توافق نهایی نرسیده اند و 
ظاهراً طرفین اختلاف مالی دارند.طی روزهای گذشته 
شــایعه حضور حسینی در فولاد و یکی دو تیم دیگر 
لیگ برتری مطرح شــد اما ظاهراً این باشگاه ها هم 
حاضر نشدند با رقم درخواستی حسینی کنار بیایند. 
از طرفی استقلال حبیب فرعباسی دروازه بان ملوان 
را جذب کرد و به نظر می رسد او نقشه دروازه بان دوم 
را بازی کند اما آبی ها در عین حال به دنبال جذب یک 
گلر پرتغالی هستند که ظاهرا ساپینتو اعتقاد زیادی 
به او دارد و اگر کار جذب این بازیکن نهایی شود هیچ 
بعید نیست که سنگربان اول استقلال در فصل جدید 
باشد.این خبر را سخنگوی باشگاه استقلال هم تایید 
کرد و حالا باید دید در صورت جذب گلر پرتغالی که 
هم وطن ساپینتوست حسینی در استقلال ماندنی 
می شود یا نه؟به هر حال برای کاپیتان استقلال خیلی 

خوب نیســت که بعد از ســال ها حضور در این تیم 
نیمکت نشین شود و به طور طبیعی حسینی در سال 
جام جهانی می خواهد به جایی برود که به طور ثابت 

بازی کند. 
در دوره قبلی حضور ساپینتو حسینی عملکرد 
چندان خوبی نداشــت و حداقل اینکه فراز و نشیب 
زیادی در کار او دیده می شد در همان دوران استقلال 
دو دربی را با ساپینتو و حسینی به پرسپولیس واگذار 
کرد که یکی از آنها در فینال جام حذفی بود. ساپینتو 
البته شخصاً صحبت خاصی در مورد حسینی نکرده 
اما وقتی گلر پرتغالی می خواهد یعنی قصد دارد از او 
به عنوان دروازه بان ثابت استفاده کند و به همین دلیل 

جدایی حسینی محتمل است. 
حالا باید دید استقلالی ها و ساپینتو می توانند پای 
یک گلر خوب پرتغالی را به ایران باز کنند یا قرار است 

دوباره خود حسینی را درون دروازه این تیم ببینیم؟

ساپینتو گلر پرتغالی می خواهد
حسینی ماندنی است؟

حسینی: کامنت های خط دهی شده در تصمیمات تاثیرگذار است

توافق کردیم و زیرش زدند!

وحید هاشمیان در ترکیه از کاروان پرسپولیس استقبال کرد.هاشمیان 
پرسپولیسي ها را سورپرایز کرد )عکس( به گزارش ورزش سه، هاشمیان 
که به همراه افشین پیرواني و پپه لوسادا در هتل محل اقامت سرخپوشان 
در انتظار ملاقات با شاگردانش بود، با پرسپولیسي هاي خسته از سفر 
برخورد گرمي داشت و آنها را به سمت محل اقامت شان هدایت کرد. با 
سفر پرسپولیسي ها به ترکیه و حضور هاشمیان و پیرواني، تمرینات 
سرخپوشان به سرعت آغاز مي شود تا این باشگاه نیز کارش را براي این 
فصل از رقابت هاي فوتبال ایران آغاز کند؛ فصلي دشوار با مربي اي که 

حضورش در جمع سرخپوشان کنجکاوي برانگیز است .

استقبال گرم هاشمیان از پرسپولیسي ها 

پیشکســوت فوتبال گفت: در رابطه با 
حضور وحید هاشمیان در راس کادر فنی یکی 
از تیم های باشگاهی فقط یک جمله می گویم 

و آن اینکه این اتفاق مبارک فوتبال باشد.
 »حمید علیدوستی« بازیکن اسبق تیم 
ملی فوتبال کشورمان در گفتگو با خبرورزشی، 
درباره حضور وحید هاشــمیان فوتبالیست 
اسبق تیم ملی و باشگاه پرسپولیس در راس 
کادر فنــی این تیم بــرای فصل پیش روی 

فوتبالی اظهارات کوتاهی را مطرح کرد.
از حضور وحید هاشیمان در 

فوتبال مان خوشحالم
وی در ابتدا گفــت: »در این باره فقط یک 
جمله می گویم و آن اینکه »از حضور وحید 

هاشمیان در فوتبال خوشحالم«. خوشحال 
شدم از اینکه آدم های فرهیخته، با فرهنگ، 
باسواد و با رزومه ای مثل وحید هاشمیان در 

بدنه فوتبال ما مشغول به کار می شوند«.
امیدوارم در همه تیم ها شاهد این 

انتخاب ها باشیم
وی در این باره که برخی از پیشکســوتان 
باشگاه پرســپولیس نسبت به این انتخاب 
شک و تردیدهایی دارند خاطرنشان کرد: »به 
هیــچ عنوان در رابطه بــا هیچ تیم خاصی 
صحبت نمی کنم و مسائلی که به زبان آوردم 
به طور کلی و برای بدنه فوتبال است. از این 
بابت که یک اتفاق فرهنگی و اخلاقی از این 
طریق برای فوتبال رخ بدهد خوشــحالم. 

اشــاره ای به تیم خاصی نمی کنم و کاری با 
اســامی تیم ها ندارم ولی امیدوارم در همه 
تیم ها شاهد این انتخاب های میمون باشیم. 
من به طور کلی این را در ارتباط با مجموعه 
فوتبال کشورم می گویم چون می دانم چنین 
افرادی، »حتماً و حتماً« تاثیرگذار خواهند 
بود و حتی قبل از فوتبال در بحث فرهنگی 

روی فوتبال ما تاثیرگذار خواهند شد«.
فوتبال ایران نیازمند »هاشمیان«  هاست

علیدوستی پس از شنیدن اظهار نظر برخی 
از پیشکســوتان پرســپولیس در ارتباط با 
روحیــات هــواداری تیم هــای پرطرفدار 
همچون پرسپولیس و شعارهایی که ممکن 
است از روی ســکوها باعث رنجش خاطر 

وحید هاشمیان بشــود بار دیگر با اشاره به 
صحبت های قبلی تاکید کــرد: »هر آنچه 
می گویم در رابطه با بدنه فوتبالمان است. به 
نظرم تیم های ما به چنین افرادی نیاز دارند. 
من چون وحیــد هاشــمیان را از نزدیک 
می شناسم و با او دوست هستم این موضوع 
را بیــان کردم و در ارتبــاط با حضورش در 
جایگاه ســرمربیگری در فوتبال باشگاهی 
اظهار نظر کردم. باز هم تاکید می کنم من به 
تیم خاصی کاری ندارم و فقط از این بابت که 
افراد متخصص و آگاه به مسائل روز فوتبال 
در این رشــته در کشورمان مشغول به کار 
شوند خوشحال هستم. برای دوست خوبم 

هم آرزوی موفقیت دارم«.

 فوتبال ایران نیازمند »هاشمیان«  هاست 
علیدوستی: حضور وحید در لیگ برتر مبارک فوتبال ایران

 استقبال گرم هاشمیان 
از پرسپولیسی ها در هتل

قایدی و محبی 
نمی خواهند 

برگردند

سلمانی تمدید 
کرد که قرضی 

جدا شود؟

همه در پرسپولیس ماندنی 
شدند حتی یاسین!

 مدیران استقلال 
می گویند

ساپینتو: می توانیم همه را ببریم و تمام جام ها را کسب کنیم
یک رویای نیمه تمام در استقلال دارم
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ورزش ایران و جهان

تیم ملی فوتبال زنان امروز ســاعت 15:30 کار 
خود را در مرحله انتخابی جام ملتهای آسیا آغاز 
می کند. ورزشــگاه ملک عبدالله دوم در حالی 
پذیرای این رویداد است که سرانجام یک تیم از 
5 تیم شــرکت کننده در گروه A  اردن، لبنان، 
ایران، سنگاپور و بوتان می تواند به مرحله نهایی 
صعود کند. در واقع پیکارهای مرحله انتخابی در 
7 گروه مختلف فعالیت برگزار شده و تیمهای 
هند، فیلیپین، چین تایپه، ویتنام، کره شمالی و 
ازبکستان به مرحله نهایی رسیدند ولی شرایط 
منطقه و تاثیرگذاری آن بر روند سفرها در سطح 
منطقه، باعث شــد تا برگزاری دیدارهای گروه 
نخست به تعویق بیفتد؛ به طوری که زنان فوتبال 

ایران به جای 2 تا 14 تیرماه، از امروز تا 28 تیر 
با رقبای شان دیدار می کنند.

زهرا خواجــوی، رها یزدانی و مینا نافعی، 
عاطفــه ایمانی، فاطمه امینه برازجانی، فاطمه 
عادلی، ملیکا متولی، عاطفه رمضانی زاده و زهرا 
احمدزاده، فاطمه پسندیده، فاطمه مخدومی، 
زهرا ســربالی، ســارا ظهرابی نیا و مریم دینی، 
فاطمه شبان، نگین زندی، محدثه ذلفی، شبنم 
بهشــت و زهرا علیزاده و روژین تمریان، زهرا 
قنبری، سارا دیدار و افسانه چترنور 23 بازیکن 
مرضیه جعفری هستند که برای این مسابقات 
انتخاب شــدند ولی غیبت ســه مهره کلیدی 
هاجردباغی، مونا حمودی وعارفه سیدکاظمی 

بدلیل مصدومیت باعث شده که سرمربی تیم 
ملی با چالش های جدی تری در ترکیب بندی و 

کار فنی روبه رو شود.
 تیم ایران مســیر آماده ســازی دشوار و 
ضعیفی داشت ولی جعفری امیدوار است چهره 
های شــاخصش خواجوی، متولی، پسندیده، 
زندی، قنبری، چتر نور و یک اسلحه پنهانی چون 
سارا دیدار بتوانند در امان عملکرد درخشانی از 
خود به جای بگذارند و بلیت جام ملت های آسیا 
2026 را به دست آورند؛ بلیتی که می تواند ثبت 
دومین حضور پیاپی تیم ملی زنان ایران در تاریخ 

جام ملت ها باشد. 
 ناکامی ها جبران می شود

تیم ملی که در دوران مریم آزمون ناکانی 
های زیادی داشتند و در 12 مسابقه اخیر خود 
هیچ پیروزی ای کســب نکرده اند. حاصل این 
بازی ها 8 شکســت، 4 تساوی، تنها 2 گل زده و 

دریافت 1۹ گل بوده است.
این آمار نگران کننده باعث افت جدی تیم 
در رده بندی جهانی فیفا شده است. حالا تمام 
جامعه فوتبال منتظر معجزه از ســوی مرضیه 
جعفری هســتند تا تیم ملی به روزهای خوب 
برگرداند و بلیت جام جهانی را اوکی کنند. جام 
ملت های آسیا 2026 از 10 اسفند 1404 تا یک 
فروردین 1405 با حضور 12 تیم برتر قاره آسیا 

برگزار خواهدشد.

اولین اردوی تیم ملی فوتسال زنان بعد از صعود 
به جام جهانی در کمپ تیمهای ملی فوتسال آغاز 
شــد. 31 بازیکن که فرصت در اردوها و ترکیب 
جام ملتهای آسیا را در دوران فروزان سلیمانی از 
دست داده بودند از سوی شهرزاد مظفر، سرمربی 
جدید به کمپ دعوت شــدند. آنها امروز اخرین 
تمرین خود را انجام می دهند و از شنبه منتخب 
های این تمرینات با بازیکنان تیم ملی به اردوی 
دوم دعوت می شــوند تا بتوان بهترینها را برای 
بازیهای کشورهای اسلامی و جام جهانی انتخاب 

کرد.
شــهرزاد مظفر بعد از انتخابش به عنوان 
سرمربی تیم ملی بعد از 7 سال در کمپ تیم ملی 

فوتسال حضور پیدا کرد.
او در همان ابتدای صحبتهایش گفت: »در 
هفت سال گذشته از فضای تیم ملی دور بودم و 
احســاس می کنم در این مدت در زمینه تولید 
بازیکن با مشــکل مواجه بوده ایم که البته این 

موضوع ارتباطی به مربیان ســابق تیم ندارد. در 
حــال حاضر هم دغدغه اینکه تیــم ملی ایران 
چندان جوان نیست را درک می کنم و این مسئله 
ریشه در ساختار دارد؛ وقتی بازیکن کافی نداریم، 
نباید میانگین سنی بالای تیم را نقد کنیم. پس 
از جام جهانی، فرصت خوبی داریم تا پوست اندازی 

لازم را انجام دهیم.«
سرمربی تیم ملی فوتسال بانوان درباره لیگ 
فوتسال نیز بیان کرد: »لیگ امسال بسیار مهم و 
حســاس است، اما متأسفانه از قبل برنامه ریزی 
مناسبی برای آن صورت نگرفته است. ما دوست 
داریم لیگ هر چه زودتر آغاز شود تا بازیکنان در 
جریان مسابقات قرار بگیرند. تیم ملی باید مصرف 
کننده لیگ باشــد نه تولید کننده بازیکن برای 

لیگ.«
شهرزاد مظفر در ادامه به برنامه بازی های 
تدارکاتی پیش از جام جهانی اشاره کرد: »یک 
اردوی خارجی درنظر داریم اما هنوز قطعی نشده 

است. اواخر مهر ماه نیز یک بازی دوستانه با تیم 
روسیه خواهیم داشت. همچنین تمایل داریم از 
میان کشورهای اســلامی چند دیدار دوستانه 

دیگر برگزارکنیم.«
او در واکنش به ادعای فروزان ســلیمانی، 
سرمربی سابق تیم ملی، مبنی بر برکناری اش به 
دلیل لابی گری، اظهارداشت: ابتدا لازم می دانم 
از کادر قبلی بابت زحماتشان تشکر کنم و حتی 
نمی خواهم کلمه لابی گری را به کار ببرم. چنین 

ادعایی صحت ندارد.«
مظفر درباره همکاری احتمالی با باشــگاه 
استقلال گفت: هیچ قراردادی منعقد نشد. تنها 
یک جلسه در باشگاه حضور داشتم و برنامه هایم 
را ارائه دادم، سپس بحث تیم ملی مطرح شد. این 
موضوع نیز دلیلی بــرای رد صحبت های خانم 

سلیمانی است.«
ســرمربی تیم ملی درباره عملکرد تیم در 
لیــگ ملت ها و موضوع تســاوی عمدی مقابل 
ویتنام بیان کرد: در خصوص تساوی مقابل ویتنام 
نمی توانم اظهار نظر کنم و درباره عملکرد تیم نیز 
ترجیح می دهم نظری ندهم. بیایید از کســب 
ســهمیه جام جهانی خوشحال باشیم؛ اگر این 
اتفاق رخ نمی داد، فوتسال زنان حداقل ده سال 

دیگر عقب می افتاد.«
در پایــان شــهرزاد مظفــر درخصوص 

صحبتهایی که گفته می شود فرشته
کریمی بخاطر رفاقت با شما در تیم ماندنی 
اســت، به خبرنگار ورزشــی تاکید کرد: »تمام 
بازیکنان دعوت می شوند ولی ملاک انتخاب من 
عملکردشان در مدت حضور در اردوهاست. همه 
می دانند که من با هیچ بازیکنی شوخی ندارم، 

چون بحث تیم ملی است.«

خبرگردی
NEWS BROWSING

 شیرهای لندن در فینال جام باشگاه های جهان 
در نخســتین بازی مرحله نیمه نهایی جام جهانی باشــگاه ها 2025 
تیم های فوتبال چلســی و فلومیننزه رو در روی هم قرار گرفتند که 
چلسی موفق شد تیم شگفتی ساز برزیلی را 2 بر صفر شکست دهد و 
به فینال برسد. برای چلسی در این بازی ژوائو پدرو، بریس )18 و 56( 

و حکم صعود شیرهای لندن به فینال را مضاء کرد.
 نونیز در مسیر ناپولی؟ 

ناپولی پیشنهادی 50 میلیون یورویی به علاوه 5 میلیون یورو پاداش 
برای جذب داروین نونیــز، مهاجم لیورپول ارائه کرده. لیورپول هنوز 
پاسخی به این پیشنهاد نداده اما انتظار می رود مبلغ بسیار بالاتری برای 
نونیز )که با قرارداد اولیه 75 میلیون یورویی به این تیم پیوســته بود( 
درخواست کند. ناپولی همچنین لورنزو لوکا، مهاجم اودینزه را به عنوان 
گزینه جایگزین در نظر دارد و مذاکراتی با مبلغ حدود 34 میلیون یورو 

در جریان است.
 شوماخر با کادیلاک به فرمول یک برمی گردد؟ 

گراهام لودون مدیر برنامه های تیم فرمول یک کادیلاک در پادکست 
High Performance اظهار داشــت: بلــه، ما در حال مذاکره با مایک 
شوماخر هستیم. تیم ما وســیله ای برای اثبات چیزی، توسط کسی 
نیست، بلکه بستری است تا اگر کسی بخواهد توانایی های خود را اثبات 
کند، جایی در جدول مسابقه برایش فراهم شود. یک راننده باید همه 
تلاش خود را برای تیم انجام دهد و انگیزه بخش تیم اطراف خود باشد.

مایک شوماخر فرزند ارشد میشائیل شوماخر راننده افسانه ای فرمول 
یک است که پس از جدایی از تیم هاس آمریکا دیگر در این مسابقات 

رقابت نکرد.
  تغییر جزئی در برگزاری مسابقات 
 لیگ قهرمانان  اروپا 

مسابقات فصل 26-2025 لیگ قهرمانان اروپا قرار است با یک تغییر 
جدید برگزار شود و آن نحوه تعیین میزبان در بازی های برگشت مراحل 
حذفی است. بر اساس گزارش شبکه تلویزیونی »ESPN«؛ میزبانی از 
بازی های برگشــت مراحل حذفی لیگ قهرمانان اروپا دیگر بر اساس 
قرعه کشی مشخص نخواهد شد و از این فصل به بعد تیمی که در فاز 
لیگی صاحب جایگاه بهتری بوده باشــد، در بازی برگشــت میزبان 

حریفش خواهد بود.  
اتحادیه فوتبــال اروپا )یوفا( فصل پیش تغییراتی را در برگزاری 
مسابقات لیگ قهرمانان اروپا به وجود آورد و این رقابت ها برای اولین 
بار بــا حضور 36 تیم )پیــش از این 32 تیم در هشــت گروه رقابت  
می کردند( و به صورت لیگی برگزار شد. هشت تیم برتر این مسابقات 
به طور مســتقیم راهی مرحله یک هشتم نهایی شــدند و برگزاری 
بازی های پلی آف بین تیم های رده نهم تا بیســت وچهارم، هشت تیم 

دیگر راه یافته به این مرحله از رقابت ها را مشخص کرد.

انتخابی جام ملت های آسیا – اردن

جعفری بدنبال اوکی بلیت جام جهانی 

رئال مادرید یکی از غیرعادی ترین سفرهایش در سال های 
اخیر را تجربه کرد، پروازی که از همان لحظه یسوار شدن 
با سلسله ای از اتفاقات ناگوار همراه شد و آنها را وادار کرد 

برنامه شان را به  طور کامل تغییر دهند.
 ساعت ۱۶:۰۰ )طوفان در میامی(

ســاعت چهار بعدازظهر به وقت محلی بود که کاروان رئال 
مادرید پس از آخرین جلســه تمرینی پیش از دیدار مقابل 
پاری  سن  ژرمن راهی نیویورک شد. همه چیز طبق برنامه 
پیش رفت و با روند خوب هفته های اخیرشــان همخوانی 
داشت. اما خیلی زود همه چیز از کنترل خارج شد. طوفانی 
در مســیر باعث شد پرواز با تاخیر مواجه شود و آنها مجبور 
شدند یک ساعت و نیم برای برخاستن هواپیما منتظر بمانند.

 ساعت ۱۸:۵۵ )گزارش و چرخش بر فراز 
ویرجینیا(

در ساعت 18:55، باشگاه رئال مادرید اطلاع  رسانی درباره 
ایــن وضعیت را آغاز کرد: »مــا همچنان داخل هواپیما 
هستیم.« هواپیما نمی توانست در فرودگاه نیوآرک فرود 
بیاید چون هیچ باند فرودی در دســترس نبود. بنابراین 
هواپیما در حال چرخیدن بر فراز ایالت ویرجینیا و سپس 
در منطقــه ای نزدیک تر به نیوآرک بود. در این وضعیت، 
این باشگاه از فیفا درخواست کرد برنامه  رسانه ای لغو شود 

و فیفا نیز با این درخواست موافقت کرد.
 ساعت ۱۹:۴۵ )لغو رسمی از سوی فیفا(

در ســاعت 1۹:00 به وقت محلی بود که نشســت خبری 
لوئیس انریکه آغاز شــد و پس از 30 دقیقه پاسخگویی به 
سوالات، خبرنگاری او را از وضعیت رئال مادرید و غیبت ژابی 
آلونسو مطلع کرد. سرمربی پاری  سن  ژرمن پاسخ داد: »برای 
من چیزی تغییر نکرده اســت. از پرواز خبر نداشــتم. فکر 
می کنم با این پاسخ، 30 یا 40 سوال را جواب داده ایم و همین 
کافی  است.« بلافاصله پس از خروج انریکه از سالن کنفرانس، 
یکی از مسئولان فیفا این خبر را رسمی کرد: »نشست خبری 
امشب با ژابی آلونسو که قرار بود برگزار شود، لغو شده است.«
 ساعت ۲۰:۵۳ )فرود هواپیمای رئال مادرید 

در نیوآرک(
در حدود ســاعت 20:53 بود که هواپیمای رئال مادرید 
بالاخره به زمین نشست. چهار ساعت پس از زمان مقرر، 
رئالی ها به نیویورک رسیدند. حدود یک ساعت بعد، کمی 
پیش از ساعت 22، اعضای باشگاه رئال مادرید به همراه 
فلورنتینو پرز وارد هتل محل اقامت شان در مرکز تجارت 
جهانی شدند. هنگامی که از ژابی آلونسو پرسیده شد »آیا 
این پرواز خســته کننده بود؟«، پاسخی نداد. اما کیلیان 
امباپه در واکنش به خبرنگاران گفت: »خب، نه. خیلی نه.«

انزو مارسکا که شاگردانش موفق شدند با نتیجه 
2 بر صفر فلومیننزه برزیل را شکســت دهند و 
راهی فینال این رقابت ها شوند، پس از این دیدار 
گفت: این دســتاورد بزرگی است. این فصل، 
فصلی فوق العاده برای ما بوده است. پایان بردن 

لیگ برتر در بین چهــار تیم برتر، قهرمانی در 
لیگ کنفرانس اروپا و حالا رسیدن به فینال جام 
جهانی باشگاه ها، به همین خاطر خیلی خیلی 

خوشحالیم.
وی در ادامه افزود: احساس می کنیم که 

تیم شتاب گرفته است، اما ما بازی به بازی پیش 
می رویم. ســرانجام به آخرین بازی فصل  مان 
رســیدیم و می توانیم قهرمــان این تورنمنت 
شــویم. ما می  دانســتیم کــه بازیکنانی در 
ترکیب مان داریم که می توانند به ما کمک کنند 

و ژوائو پدرو )زننده هــر دو گل تیمش در این 
دیدار( یکی از آنهاســت. ما خیلی خوشحالیم 
چون می دانیم که رسیدن به فینال این رقابت ها 
با توجه به شــرایط موجود چقدر دشوار بود. ما 
حالا در فینال هستیم و این شگفت انگیز است.

سرمربی چلسی: رسیدن به فینال دستاورد بزرگی است
می توانیم قهرمان شویم

مظفر: با هیچ بازیکنی شوخی ندارم
ترجیح می دهم درباره کیفیت تیم ملی فوتسال نظری ندهم

پرواز ناگوار مادریدی ها در آسمان امریکا
در پرواز ترسناک رئال به نیویورک چه گذشت؟
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علی نظری جویباری در مراسم 
معارفه ریکاردو ساپینتو سرمربی 
پرتغالی تیم فوتبال استقلال گفت: 
بزرگ ترین انگیزه ساپینتو قهرمانی 
اســت. او در اســتقلال قهرمانی 
می خواهد. او یک بار تا پای قهرمانی 
رفت، ولی به دلیل اخراج در فینال 
جــام حذفی یا هر چیــزی به آن 
نرســید. ســاپینتو امروز با انگیزه 
بسیار زیاد برای قهرمانی آمده است.

صبر و سکوت هیئت مدیره 
نبود قهرمان جام حذفی نمی شدیم

وی در ادامــه افزود: از هــواداران عزیز 
استقلال تشکر می کنم که صبر داشتند، 
البته صبر نداشتند! ما به آنها قول دادیم 
تیم خوبی ببندیم، ولی کار سخت بود. از 
اعضای هیئت مدیره باشگاه استقلال به 
خصوص علی تاجرنیا تشکر می کنم که 
کمک کردند زمــان را بگذرانیم. باید با 
هوادار و تیم همراه می شدیم. درست است 
قهرمان جام حذفی شدیم، اما اگر صبر و 
سکوت هیئت مدیره نبود، شاید این اتفاق 
نمی افتاد. از اعضای هیئت مدیره تشکر 
می کنم که تمرکز تیم را به هم نریختند.

ما به قهرمانی جام حذفی 
نیاز داشتیم

مدیرعامل باشگاه استقلال خاطر نشان 
کرد: خیلی هــا در فصل نقل وانتقالات 
بازیکن می گرفتند، ولی ما در سکوت 
خبری بودیم. شاید با یکی دو بازیکن 
مذاکره می کردیم، ولی وقتی می دیدیم 
تمرکز تیم به هم می ریزد آنها را فراموش 
می کردیم. اعضای هیئت مدیره باشگاه 
پا به پای مــا بودند. ما به قهرمانی جام 

حذفی نیاز داشتیم چون استقلال در 
شــرایطی به قهرمانی رسید که شاید 
خوش بین تریــن آدم هــا نیــز فکر 

نمی کردند این استقلال قهرمان شود.
از جباری تشکر می کنیم اما 
استقلال با نام بزرگش قهرمان شد

نظری جویبــاری ادامــه داد: من به 
دوستان و کارشناسان گفتم تمرکز تیم 
توسط هیئت مدیره به هم نریخته است 
و مطمئنا اعضای هیئت مدیره در این 
قهرمانــی نقش داشــتند. از مجتبی 
جباری تشکر می کنیم چون تلاش کرد 
تیم قهرمان شــود، اما استقلال با نام 
بزرگش قهرمان شــد. هواداران خیلی 
سختی کشــیدند. از روزی که آمدیم 
دیدیم روی لیگ برتر شانسی نداریم. ما 
تمام بازی ها را نیــز می بردیم نهایت 
پنجم یا ششم می شدیم، اما تمرکز روی 

جام حذفی داشتیم.
ما مربی خارجی آوردیم در حالی 

که خارجی های دیگر تیم ها رفتند
وی همچنین یادآور شــد: تاکنون در 
استقلال سابقه نداشته است که قبل از 
پایان لیگ، 80 درصد مطالبات بازیکنان 
پرداخت شده باشــد. هلدینگ خلیج 
فارس و آقای شریعتمداری بسیار کمک 
کردند و سهم هلدینگ از همه ما بیشتر 
اســت. تمرکزمان را روی قهرمانی جام 
حذفی بود و این اتفاق صورت گرفت. این 
قهرمانی را به هواداران تبریک می گویم. 
من و تاجرنیا چندین سفر به اروپا و دبی 
داشتیم و تلاش کردیم مربیان مدنظر 
استقلال را جذب کنیم، ولی با توجه به 
شرایط کشور به جایی می رسیدیم که 

نتیجه نداشــت. در هلند با ســاپینتو 
صحبت کردیم و نتایج را در هیئت مدیره 
مطرح کردیم. در نشست هیئت مدیره با 
ساپینتو ویدیو کال داشتیم و در نهایت 
به انتخاب او رسیدیم. ساپینتو از حضور 
در ایران استقبال کرد. مربیان و بازیکنان 
خارجی دیگر تیم ها به دلیل شــرایط 
کشور جدا شدند، ولی ما طبق اهداف مان 
مربی خارجی به استقلال اضافه کردیم.

ساپینتو از فوتبال ما یک 
جام طلب دارد

مدیرعامل باشــگاه استقلال بار دیگر با 
اشاره به انگیزه های ساپینتو برای حضور 
دوبــاره در این تیم گفت: ســاپینتو از 
فوتبال ما یک جام طلب دارد. البته او با 
استقلال سوپرجام را گرفته است. ما تا 
ساعت 12 شب گذشته با ساپینتو جلسه 
داشتیم و ساعت 2 بامداد یک ایمیل از 
ســوی ســرمربی به من ارسال شد که 
نشــان دهنده انرژی این مربی است. ما 
فوتبال و سیســتم او را می پســندیم و 
امیــدوارم جامی که از لیگ ایران طلب 
دارد، بگیرد. همه نیز به ساپینتو کمک 
می کنیــم تا جام را در کنار وی بگیریم. 
ان شــاء الله با ســاپینتو قهرمان لیگ، 

حذفی و در ادامه آسیا می شویم.
ساپینتو؛ عضو افتخاری 

هیئت مدیره استقلال
جویباری در پایان  تصریح کرد: درست 
است که ســاپینتو سرمربی استقلال 
اســت، ولی او را عضو افتخاری هیئت 
مدیــره قرار می دهیم تــا همه در یک 
کشتی باشیم. من و بقیه اعضای هیئت 

مدیره در کنار ساپینتو هستیم.

کار ساپینتو از جباری سخت تر است 
ساپینتو شاید حمایت بخشی از هواداران 
استقلال را پشت سر داشته باشد اما این طور 
هم نیست که همه هواداران این تیم را قبول 
داشته باشند. ویژگی ساپینتو این است که 
فضای اســتقلال را تا حدی می شناسد و از 
انگیزه های کافی هم برای موفقیت با این تیم 
برخوردار است اما خودش هم که گفته سری 
قبل ناکام بوده و حالا می خواهد آن نتایج را 
جبران کند در حالی که کارش خیلی سخت 
است. در واقع مرد پرتغالی خودش خبر دارد 
که برای موفقیت با استقلال و قهرمانی در 

لیگ چه کار سختی در پیش دارد. 
نکته مهم اینجاست که استقلال به جز 
یکی دو مورد هنوز نتوانسته بازیکن خوبی 
جذب کند و تقریبا با همان اســکلت تیم 
فصل قبل که در لیگ نهم شد باید به مصاف 
مدعیان سنتی چون ســپاهان، تراکتور و 

پرسپولیس برود. 
استقلالی ها در فصل نقل و انتقالات به 
امثــال قایدی،محمد جواد حســین نژاد، 
محبــی و ... فکر می کردند اما تا امروز فقط 
حضور امثال آقاسی و آشورماتوف در ساختار 
دفاعی قطعی شــده و در فاز هجومی هیچ 
خبری از تغییرات نیست. از طرفی بازیکن 
بزرگی هم بیرون نمانده که استقلال نسبت 
به جذب او اقــدام کند ضمن اینکه در این 
شــرایط اســتفاده از بازیکنان خارجی به 
معنــای واقعی کلمه یک ریســک بزرگ 

محسوب می شود. 
حالا باید دید مدیران باشگاه استقلال 
که انتخاب اولشــان کاریلــه برزیلی بود 
حمایت هــای لازم را از ســاپینتو انجام 
می دهند و یا فقط قرار است به گرفتن چند 
عکس یادگاری با این مربی خوش چهره 
بسنده شود؟استقلال فصل گذشته قبل از 
مسائل فنی چوب مشکلات عجیب و غریب 
مدیریتــی و ضعف های غیرقابــل انکار 
مدیران خود را خورد مدیرانی که هنوز هم 
در ماجرای بازیکنان بوســنیایی پاسخگو 

نبوده اند و قطعــاً از این پس هم هیچ جا 
پاسخگو نخواهند بود. امسال هم اگر قرار 
باشد استقلال مشــکل مدیریتی داشته 

باشد و البته با توجه به اخلاقی که از ساپینتو 
سراغ داریم قطعاً روزهای سختی در انتظار 
این تیــم خواهد بود. مگــر آنکه مدیران 

استقلال کمتر اشتباه کنند و ساپینتو هم 
به قول علی تاجرنیــا رفتارهای خود را تا 

حدی کنترل کند.

 هواداران استقلال از تیم محبوبشان در لیگ بیست و دوم خاطرات خوبی 
دارد. هرچند آنها در آن فصل هیچ جامی کســب نکردند اما با ریکاردو 
ســاپینتو یک بازی کاملا هجومی را تجربه کردند و در واقع از تماشای 

بازی به بازی تیم لذت بردند.
از حق نگذریم کــه نقش محمد محبی و مهدی قایدی در آتش 
بازی های آن فصل استقلال غیر قابل کتمان بود. ستاره های بوشهری 
تبدیل به زوجی دوست داشتنی و در عین حال خطرناک شده بودند و 
نتایجی فوق العاده مثل پیــروزی 7-1 مقابل تراکتور و یا 6-1 مقابل 

هوادار رقم می زدند.
حالا در شــرایطی ســاپینتو - به گفته خــودش - برای تکمیل 
ماموریت قبلی خود به استقلال آمده که خبری از محبی و قایدی نیست. 
چندی پیش بود که پژمان ماندگاری مدیر روابط عمومی این باشــگاه 
اعلام کرد جذب قایدی در حد رویاســت اما تلاش برای انتقال محبی 

ادامه دارد.
فعلا که از بازگشت این دو ستاره 
ملی پوش به اســتقلال هیچ خبری 
نیســت. به همین خاطــر ریکاردو 
ساپینتو تصمیم گرفته خودش دست 

به کار شود. سخنگوی باشگاه در این باره 
گفتــه: »هیات مدیــره و مدیرعامل با 

محبــی و قایدی مذاکره 
داشــتند و ایــن دو 
بازیکــن دوســت 
نداشــتند به ایران 
بیایند. قرار است 
ساپینتو با این دو 
هــم صحبــت 
در   ... کننــد 
باشگاه استقلال 
همیشه به روی 
این دو بازیکن 

باز است.«

استقلال از خرید های 
جدیدش رونمایی کرد

می توانیم همه را ببریم و تمام جام ها را کسب کنیم
ساپینتو: یک رویای نیمه تمام در استقلال دارم

ریکاردو ساپینتو در مراســم معارفه اش به عنوان سرمربی 
اســتقلال گفت: باعث خوشحالی ام است که به ایران، یکی از 
خانه هایم برگشتم. کمتر خانه ای مثل خانه استقلال داشتم. سه 
سال بود که منتظر این موقعیت بودم. واقعا سختی های زیادی 
کشیدم و برگشت به اینجا راحت نبود. خوشبختانه با کمک 
تاجرنیا و نظری و تک تک اعضای هیئت مدیره توانستم برگردم.
وی ادامه داد: حمایت هواداران واقعا غیر قابل باور است، آنها به 
من و همچنین باشگاه وفادار بودند. نه تنها به من بلکه به تمام 
بازیکنانی که با من بودند وفادار بودند. بعضی از دوستان شخصی 
کــه قبلا هم با من کار کردند خیلی به من کمک کردند. خیلی 
خیلی خوشحالم که اینجا هستم؛ حتی در این شرایط خیلی 
سخت. می دانم این شرایط باعث خوشحالی هیچ کس نیست. 

این روزهای بد خواهد گذشــت. صلــح و زندگی های عادی 
برمی گردد برای مردم ایران که لایق این صلح هستند، هواداران 

ما و برای ورزش و فوتبال که همه ما عاشق آن هستیم.
ساپینتو عنوان کرد: یک ماموریت سخت خارج از کار مربیگری 
دارم که در بازگشتم به استقلال تاثیر داشت. یک رویای نیمه تمام 
در استقلال دارم که آمده ام آن را تمام کنم. کارهای زیادی برای 
انجام و یک راه سخت و جنگی در پیش داریم. نیاز به تقویت 
داریم، خوشبختانه اتحادی بین ما وجود دارد. از همه هواداران 
می خواهم که کنار تیم باشند تا متحد باشیم. مطمئن هستم که 
اینطور هستیم، می توانیم همه را ببریم و تمام جام ها را کسب 
کنیم. این مأموریت من است و آمده ام که به استقلال کمک کنم 
تا به برد برسد و امیدوارم همگی با هم به این موفقیت ها برسیم.

صبر هیئت مدیره نبود قهرمان جام حذفی نمی شدیم!
نظری جویباری: جباری تلاش کرد اما استقلال با نام بزرگش قهرمان شد

قایدی و محبی نمی خواهند 
برگردند

مدیران استقلال می گویند

 حبیب فرعباسی دروازه بان فصل گذشته ملوان با عقد قراردادی دو ساله 
به استقلال پیوست. این دروازه بان 27 ساله سابقه بازی در تیم های نفت 
مسجدســلیمان، تراکتور، ذوب آهن و ملوان را در کارنامه دارد و برای تیم 
ملی زیر 2۳ سال ایران هم به میدان رفته است. همچنین رستم آشورماتوف 
مدافع ملی پوش ازبکستانی با عقد قراردادی به مدت دو فصل، به استقلال 
پیوست. آشورماتوف فصل گذشته در روبین کازان روسیه بازی کرد و سابقه 
بازی در بنیادکار و نوبهار ازبکســتان و همچنین کوانگجو و گانکون کره 
جنوبی را در کارنامه خود دارد. این مدافع 28 ساله از بازیکنان اصلی تیم 
ملی کشورش محسوب می شود و ۴1 بار برای این تیم به میدان رفته است.

عمر دانســی، مربی ایتالیایی و دستیار ســابق آندره آ استراماچونی در 
استقلال، بار دیگر به دنیای مربی گری در سطح بالای فوتبال اروپا بازگشته 
و این بار در تیم زیر 2۳ ساله های باشگاه اینتر فعالیت خواهد کرد. دانسی 
که در لیگ نوزدهم به همراه اســتراماچونی به استقلال پیوست، در آن 
مقطع نتوانســت مدت زیادی در تهران بماند و پس از مشکلات مالی و 
پرداخت نشدن دستمزدها، به همراه استراماچونی قرارداد خود را فسخ و 
ایران را ترک کرد. حضور کوتاه اما به یادماندنی دانســی در استقلال، از او 
چهره ای آشنا برای فوتبال دوستان ایرانی ساخت. اکنون دانسی به عنوان 
دستیار استفانو وکی در پروژه جدید باشگاه اینتر انتخاب شده است؛ تیم 
زیر 2۳ ساله هایی که از این فصل قرار است در رقابت های سری C ایتالیا 
)سطح سوم فوتبال باشگاهی این کشور( شرکت کند. اینتر در تلاش است 
تا با راه اندازی این تیم، مسیر توسعه بازیکنان جوان خود را تسهیل کرده 

و پلی ارتباطی میان تیم های پایه و تیم اصلی خود ایجاد کند.

استقلال برای برپایی اردوی تدارکاتی خود در ترکیه مشکل هواپیما 
نخواهد داشــت.  به گزارش خبر ورزشی، با توجه به شرایط جنگی و 
اتفاقاتی که در کشور رخ داد، وضعیت پروازی برای مدتی کاملاً متفاوت 
از گذشــته شــد اما این ماجرا در برپایی اردوی استقلال خللی ایجاد 
نمی کند.  طبق برنامه ریزی صورت گرفته، استقلالی ها در تلاش هستند 
تا سفرشان به ترکیه برای برپایی اردوی تدارکاتی را با استفاده از پرواز 
چارتــر انجام بدهند. اتفاقی که وقوع آن موجب می شــود آنها کنترل 
بیشتری روی زمان رفت و برگشت خود داشته باشند. البته استقلالی ها 
پارسال هم برای عزیمت به اردوی تدارکاتی ترکیه از پرواز چارتر استفاده 
کردند. آبی پوشان سابقه برگزاری اردوی تدارکاتی پیش فصل در ترکیه 
همراه با ریکاردو ساپینتو را دارند. اتفاقی که تابستان سال 1۴01 رخ داد.

باشگاه استقلال در جریان مراســم معارفه سرمربی جدید خود، 
پیراهن شماره 10 را برای ریکاردو ساپینتو در نظر گرفت و از آن رونمایی 

کرد. پیراهنی که بر تن بسیاری از بزرگان استقلال رفته است. 
اتفاقا شاهرخ بیانی کاپیتان و مربی اسبق استقلال با همین شماره 
همراه با آبی پوشان قهرمان ایران و آسیا شد به همین خاطر با او تماس 

گرفتیم تا نظرش را در مورد حرکت باشگاه استقلال بپرسیم 
  در جریان هستید که مراسم معارفه ریکاردو ساپینتو با پیراهن 

شماره ۱۰ برگزار شد؟
نه ولی کار قشنگی بود چون شماره 10 در تمام دنیا برای بازیکنان بزرگ 
است و قطعاً حس خیلی خوبی به سرمربی استقلال می دهد. امیدوارم 
همین اتفاق سرمنشا آغاز ماجراهای خوب و خوشحال کننده ای برای 

هواداران عزیز استقلال باشد. 
  ساپینتو با شماره ای معرفی شد که شما سالها آن را در استقلال بر 

تن می کردید 
بله بله. حس نوستالژیک بسیار جذابی است البته ای کاش خودم را هم 
دعوت می کردند تا شاهرخ بیانی پیراهن شماره 10 را به ریکاردو ساپینتو 
می داد و برایش آرزوی موفقیت می کرد. من را که به این مراسم دعوت 
نکردند ولی نمی توانند عشق استقلال را از شاهرخ و امثال شاهرخ بگیرند. 

  واقعا دعوت نبودید؟
نه. هیچکس من را برای مراسم معارفه سرمربی جدید استقلال دعوت نکرد. 
  به نظرتان آیا انتقادات تند شــما طی یک ماه اخیر به ویژه بر سر 

ماجرای کلارنس سیدورف در این موضوع نقش داشته است؟
می تواند موثر باشــد اما من پیرامون استقلال و هواداران عزیزش با کسی 
تعارف ندارم و اصلًا از بیان نقدهایی که به نظر خودم ســازنده بود، واهمه 
نمی کنم. آقایان در باشگاه استقلال این همه پول خرج سیدورف کردند ولی 
حالا یکی پیدا شود و به ما بگوید تاثیر عقد قرارداد با او برای باشگاه چه بوده 
اســت؟ سیدورف به ایران آمد، یک قرارداد خوب برای درآمدزایی خودش 
بست و پس از آنهم خیلی زود تهران را ترک کرد. من این چیزها را دیدم و 
نمی توانستم ساکت بنشینم به همین خاطر با صراحت انتقاد کردم و هنوز 
هم می گویم حضور این آقا چه کمکی به استقلال کرده است؟ واقعا نمی دانم 
چه کمکی کرد. شاهرخ بیانی حرف هایش را می زند و اهل سانسور نیست. 

مربی سابق استقلال در کادرفنی اینتر

مشکل پرواز استقلال حل شد 

شاید مدیران استقلال به خاطر انتقادات 
من نخواستند در مراسم باشم

شاهرخ بیانی: پیراهنم را به ساپینتو دادند ولی 
خودم را دعوت نکردند! 



K H A B A R  V A R Z E S H I

W W W . K H A B A R V A R Z E S H I . C O M          I N F O @ K H A B A R V A R Z E S H I . C O M

صاحبامتیاز:حسینواحدیپور
مدیرمسئولوسردبیر:فرهاداشراقی

رتبهاولروزنامههايورزشي)مطابقاعلاموزارتارشاد(
شماره7986 سالبیستوهشتم

پنجشنبه19تیر1404
10جولای2025 14محرم1447

نمابر:88802366 تلفن:86781301
نشانی:خیابانمیرزایشیرازی-شهیدعزیزاللهی-پلاک15

تلفنپذیرشآگهی:88742146و88741844
 www.JAAAR.com:فروشاینترنتي

تلفن:55275770 چاپ:ایرانیان
تلفن:61933000 4توزیع:نشرگسترامروز ميثاق نامه حرفه اي روزنامه خبر ورزشــي

www.khabarvarzeshi.com 
privacypolicy

قرارداد یاسین سلمانی که فصل 
گذشته بســیار کم در ترکیب 
پرســپولیس بازی کرده بود به 
مدت ۲ فصل دیگــر با این تیم 
تمدید شد! به نظر می رسد وحید 
هاشمیان همه بازیکنان فصل 
قبل پرسپولیس که با این تیم به 
هیچ توفیقی به جز بردن دربی 
دست پیدا نکردند را می خواهد و 
حتی بازیکنان مصدوم هم از این 
قاعده مستثنی نیستند. عجیب 
اینکــه طی روزهای گذشــته 
شایعه حضور یاسین سلمانی در 
ســپاهان و فولاد خوزستان هم 
مطرح شــده بود درســت مثل 
شایعه حضور حسینی در فولاد 
و چنــد تیم دیگر که هیچ کدام 
صحت نداشــت و کامــاً قابل 
پیش بینی بود که این دروازه بان 
مثل هر سال در استقال ماندنی 

می شود.
به دیدگاه و نظرات ساپینتو 

و هاشمیان باید احترام گذاشت 
اما ســوال اینجاســت که اگر 
بازیکنــان پرســپولیس فصل 
گذشته خوب کار می کردند آیا 
این تیم چهار جام را از دســت 
می داد؟ اگر بازیکنان پرسپولیس 
خوب بودند چرا این تیم در همان 
مرحله گروهــی لیگ نخبگان 
آســیا حذف شد و حتی در جام 
حذفی به جایی نرســید.قاعدتاً 
برای پرسپولیس که در بسیاری 
از سنوات گذشته قهرمان لیگ 
شده کسب عنوان سومی در این 
مسابقات ارزش چندانی ندارد به 
خصوص که ایــن عنوان باعث 
نشــد تا پرسپولیس حتی جواز 
حضور در لیگ سطح ۲ آسیا را 
هم کســب کند.حــالا اما خبر 
می رسد که همان ترکیب پارسال 
تقریباً حفظ شده و نفراتی چون 
فرشــاد احمدزاده و یاســین 
سلمانی هم ماندنی هستند در 

حالی که پرسپولیس فقط چند 
بازیکن نظیر مســعود ریگی و 

عیسی آل کثیر را از دست داد.
با تمام این تفاســیر سعی 
می کنیم بــه دیدگاه های فنی 
هاشمیان احترام بگذاریم چرا که 

او نفر اول فنی پرســپولیس در 
فصل جدید است و خودش هم 

باید پاسخگوی نتایج باشد. 
در پرســپولیس تکلیــف 
نفراتی چون دورســون هم باید 
مشخص شــود اما این تیم در 

حالی قــرارداد چنــد بازیکن 
معمولی فصل گذشته را تمدید 
کرده که هنوز یک مدافع راست 
تخصصی نــدارد و انگار قرار هم 
نیســت در این پســت بازیکن 

بخرد!

سلمانیتمدیدکردکهقرضیجداشود؟
یاسین سلمانی پس از نشست با رضا درویش، مدیرعامل باشگاه، 
قراردادش را به مدت دو فصل دیگر تمدید کرد. سلمانی که پیش 
از شروع لیگ بیست وسوم از سپاهان به پرسپولیس پیوست، در 
اولین فصل حضورش در جمع سرخ پوشان پایتخت فقط 5 بازی 
انجام داد و یک گل زد و به دلیل آســیب دیدگی از ناحیه رباط 
صلیبی از فهرست پرسپولیس دور شد. بعد از رفع مصدومیت، 
به نظر می رسید که در فصل اخیر فرصت بازی بیشتری نصیب 
سلمانی شــود اما او جمعاً در همه رقابت ها فقط 14 بازی برای 
پرسپولیس انجام داد و جمعاً 462 دقیقه به میدان رفت و عمدتا 
سکونشین بود! در چنین شرایطی به نظر می رسید که سلمانی 
بعد از پایان قرارداد 2 ساله اش با پرسپولیس از جمع سرخ پوشان 

پایتخت جدا شود اما او مسیری متفاوت را در پیش گرفت.
به گزارش فوتبال ۳6۰؛ پرسپولیسی ها در شرایطی موفق به تمدید 
قرارداد یاسین سلمانی شدند که طبق آخرین خبرها، احتمال 
جدایی قرضی او از جمع سرخ پوشان پایتخت وجود دارد. در مقطع 
فعلی، ترافیک در پســت وینگر و هافبک هجومی در فهرست 
پرســپولیس بی داد می کند و در چنین موقعیتی، ماندنی شدن 
یاسین سلمانی در جمع سرخ پوشان پایتخت اتفاق غیرمنتظره ای 
بود. با این وجود، گفته می شود که مدیران باشگاه پرسپولیس برای 
از دست ندادن این ستاره آینده دار تصمیم به تمدید قرارداد او 
گرفته اند و احتمالاً برای فصل پیش رو، سلمانی به صورت قرضی از 
پرسپولیس جدا خواهد شد تا در صورت درخشش بتواند برای 
فصل آتی دوباره کارش را در جمع بازیکنان پرسپولیس پیش ببرد.

همه در پرسپولیس ماندنی شدند حتی یاسین سلمانی!

امیر ابوطالب که در فوتبال جوانــان ایران امیري بود و 
سازنده بود و ســاختن را وظیفه خود و تمام ساختن را 
اصلیترین مجبوریتهاي خود میدانست »رفت« ! چقدر 
آسان ، چقدر مهربان ، چقدر عزیز بود و عزیزمدار. از دهه 
سي تا به امروز که امیر بازهم مهربان، بازهم با دل و دست 
باز.  با بهره وري همیشــگي و بیشتر از همیشگي نمي 
خواست تن را تا پیراهن را هم نخواهد. امیر بود و سکوت 

رمزآلودش! امیر بود و وفاي به عهد در قرارهایش !
این نوشته » ها « سعي ندارد تا شیک باشد، تا قشنگ باشد، تا 
فراي فهم باشد چرا که نمیتواند آنچنان کند! امیر ابوطالب معلم ما 
و مربي ما، در سختکوشي ها تاشي داشت اولي و اخري در فوتبال! 
امیر ابوطالب معلم ما و مربي ما ، نه آنکه تاش بورزد براي تظاهر به 
سختکوشي و مهرباني ، در این میان امیرخان همیشه امیرخاني بود 
که براي راه آهن دســت به ساختن زد و زمین راه آهن را ساخت . 
زمین راه آهن که تفاوتي چندان زیاد با سایر تیمها داشت! راه آهن 
را انگار براي بزرگ شدن و بزرگتر بودن ) باز هم اینجا هم شدن ( را 
ساخت با دستهاي شریف خودش! با دستهاي زحمتکش خودش! 
با روحیه و اخاق پاك و نجیبش کاري کرد تا بچه هاي راه آهن هم 
زمین دار باشند! امیر خان که از ته دل راه آهنیها را تحفه اي دیگر 
مي دانست، براي آنکه » کرم نیر« بود . اکبر کارگر جم ، عروج علي 
وکیلي ، بهلول پور بابا ، علي جباري )سلطان علي جباري( ، حسین 
همیشه جوان ، ناصر قره گزلو ، حسین راغفر ، حافظ طاحوني ، کاظم 
سید علیخاني ، منوچهر شفقتیان ، نادر فریادشیران ، بهتاش فریبا 
، مسلم خاني ، هدایت شعار غفاري و و و ...  بقیه اي که علي ماشاالله 

زیاد بودند و زیاد هستند و خواهند بود! 
راه آهن را همین تکثر و کثرت در ســاختن ستاره هاي فوق 
العاده به مکتب راه آهن بدل کرد! این تفاوتي است میان راه آهن 

و سایر تیمهاي فوتبال ساز و بازیکن ساز!

 در رثای اميرخان،  در رثای 
به گزارش خبرورزشــی، مبین راه آهن

دهقان جدیدترین لژیونرفوتبال 
ایران به حســاب می آید و این 
هافبک جــوان دیــروز با عقد 
قراردادی راهی باشگاه الوحده 

امارات شد.
ایــن بازیکن بــا نمایش های 
درخشــان خود توانست توجه 
بسیاری از مربیان و کارشناسان 
را به خــود جلب کند. دهقان با 
وجود سن کم، از هوش فوتبالی 
بالا، تکنیک خوب و شم گلزنی 
قابل قبولی برخوردار اســت که 
همیــن ویژگی ها او را به یکی از 
آینده دارهای فوتبال ایران تبدیل 

کرده است.
این بازیکن جوان، پتانسیل بالایی 
برای پیشــرفت دارد و بسیاری 
معتقدند که در آینده ای نزدیک 
می تواند به یکی از ســتاره های 
مطرح فوتبال ایران تبدیل شود. 
دهقان که مورد توجه تیم های 
بزرگ پایتخت هم قرار داشت، 
در نهایت تصمیم گرفت راهی 
فوتبال امارات شود. با جدیدترین 
لژیونر فوتبال ایران گفت و گویی 
انجــام دادیم کــه در ادامه می 

خوانید.
  می خواهیم بدانیم چه شد که 
تصمیم گرفتی راهی فوتبال امارات 

و باشگاه الوحده شوی؟
تقریباً تمام بازیکنان ایرانی تمایل 
دارند لژیونر شوند. این فرصت برای 
من مهیا شــد و بــه همین دلیل، 
انتخــاب اولم لژیونر شــدن بود. 
همچنین، باشگاه الوحده همیشه 
جزو تیم های خوب امارات بوده و 
حضور این تیــم در لیگ نخبگان 

آسیا نیز برای من بسیار مهم بود.
  فصل گذشته جزو پدیده های 
لیگ برتر بودی و بسیاری تصور 
می کردند که به یکی از تیم های 
بــزرگ فوتبــال ایــران مثل 
پرسپولیس یا استقلال می پیوندی. 
چرا تصمیم گرفتی در ایران نمانی؟
پیشــنهاد بود، از تیم های بزرگ 
فوتبــال ایــران بــرای همکاری 
پیشنهاد داشــتم با این حال من 
مستقیماً با هیچ باشگاهی صحبت 
نکردم و مذاکــرات از طریق مدیر 
برنامه هایــم انجام شــد. با تمام 
احترامی که بــرای همه تیم های 
ایرانــی قائل هســتم، من تمایل 
داشتم لژیونر شوم و به همین دلیل 

در ایران نماندم.
  احمد نوراللهی و محمد قربانی 
فصل گذشته در الوحده حضور 
داشــتند. آیا با آن ها مشورت 

کردی؟
جا دارد از محمد قربانی تشکر کنم. 

مــن مشــورت ها و صحبت های 
زیادی با ایشان داشتم که خیلی در 
تصمیم گیری بــه من کمک کرد. 
توانستم راحت تر و با خیال آسوده تر 

تصمیم بگیرم.
  مورایس ســرمربی الوحده، 
شــناخت قبلی از سبک بازیت 

داشت؟
فکر می کنم آقای مورایس شناخت 
داشتند، چون زمانی که ایشان در 
سپاهان حضور داشــتند، من در 

مقابل سپاهان بازی کردم.
  ســقف آرزوهای فوتبالی شما 

چیست؟
بازی کردن در ســطح اول فوتبال 
دنیــا و تیم های مطــرح اروپایی 
آرزوی فوتبالی من اســت و تاش 
می کنم به آن برســم. در رده ملی 
هم تــاش می کنم ابتــدا مهره 
مفیدی برای کشورم باشم و سپس 
اگر فرصت شــد در جام جهانی به 

میدان بروم.
  تو بازیکن پایه های پرسپولیس 
بودی، آیا شرایط برای پیوستن به 
تیم بزرگسالان این باشگاه فراهم 

نبود؟ 
وقتی در پایه های پرسپولیس بودم، 
۱۶ ســالم بود. اما این شــانس را 
داشــتم کــه در ۱۶ ســالگی در 
تمرینات بزرگســالان حضور پیدا 

کنم. آن زمان شرایط برای ماندن 
در پرسپولیس فراهم بود اما من به 
دلیل اینکه تمایل داشتم در لیگ 
بازی کنم و فرصت به میدان رفتن 
داشته باشم، به پیکان رفتم. مربیان 
پرسپولیس در آن زمان آقای یحیی 
گل محمدی و اوســمار بودند و در 
نهایت در همان فصل پرسپولیس 

قهرمان لیگ شد.
  الگوی تو بین بازیکنان داخلی و 

خارجی چه کسانی هستند؟
خب پست اصلی من هافبک دفاعی 
اســت. در بین بازیکنان خارجی 

رودری )منچستر سیتی( و از بین 
بازیکنــان ایرانــی هم  ســعید 
عزت اللهــی که او هــم در فوتبال 
امــارات حضــور دارد، الگوهای 

فوتبالی من هستند. 
  چقــدر امیدوار هســتی که 
قلعه نویی تو را به تیم ملی دعوت 
کند و بتوانی به جام جهانی بروی؟

آرزوی هر فوتبالیستی این است که 
به تیم ملی کشورش دعوت شود. 
مخصوصاً یک بازیکن جوان مثل 
من که حضــور در تیم ملی برایم 

افتخار بزرگی به حساب می آید.

از پرسپوليس و استقلال پيشنهاد داشتم ولی خواستم لژیونر شوم مبیندهقان:از16سالگیبا
بزرگسالانپرسپولیستمرینکردم

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال درباره حضور ساپینتو در ایران گفت: خوشحالم که 
ساپینتو به اقتدار کشور ما احترام گذاشت و اینکار قابل تحسین و قابل مطالعه است. کسانی 
هم که نیامدند خودشــان نیامدند. خیلی از بازیکنان هم خواهند آمد. خیلی از بازیکنان 

خارجی نیز به کشور می آیند.
رئیس فدراســیون فوتبال درباره سهمیه های زیر ۲۳ سال تیم ها بیان کرد: سازمان 
لیگ در حال انجام کار خودش اســت و اتفاقات خوبی خواهد افتاد. سرمربی ها فقط ۱۵ 
دقیقه صحبت می کنند و صحبت های آنها فقط درباره همان مسابقه خواهد بود. تیم ها با 

سازمان لیگ ارتباط دارند و کارشان را انجام می دهند.
تاج درباره جلسه خود با درویش و زنوزی بیان کرد: خبری که دارم این دو باشگاه در 

حال انجام تعامات هستند و فدراسیون نیز از آن استقبال می کند.

محمد عمری که گفته بود حدود ۴ ماه از خدمت ســربازیش باقی مانده بر ســر دوراهی 
پرسپولیس ســپاهان قرار دارد عمری باید همچنان در ملوان بازی کند ولی از طرفی با 
پیشنهاد ۳۰ میلیاردی پرسپولیس مواجه شده و یک پیشنهاد بهتر هم از سپاهان دارد. 
حالا این خود بازیکن است که باید تصمیم بگیرد به چه تیمی بپیوندد البته عمری تا آبان 
ماه ماه سرباز ملوان محسوب می شود و اگر لیگ برتر از مرداد آغاز شود او باید تا پایان نیم 
فصل نخســت برای ملوان بازی کند مگر اینکه باشگاه پرسپولیس با ملوان تعامل داشته 
باشــد و از این تیم بخواهد که در این مدت از عمری اســتفاده نکند تا او بعد از پایان دوره 
خدمت سربازی بتواند برای پرسپولیس به میدان برود. عمری اگر نخواهد برای پرسپولیس 

بازی کند باید از این تیم رضایت نامه بگیرد.
گفته می شود سپاهان و محرم نوید کیا به طور جدی محمد عمری را می خواهند.

عمری بر سر دوراهی پرسپوليس و سپاهان مهدی تاج: درویش و زنوزی در حال تعامل هستند

در شــرایطی که همه منتظر تغییر در 
قوانیــن و مقررات فدراســیون فوتبال 
بودند، رییس سازمان لیگ اعام کرد که 
این انفاق رخ نخواهد داد و با درخواست 
باشــگاه پرســپولیس در ایــن زمینه 
مخالفت شده است. باشگاه پرسپولیس 

باتوجه به شــرایط جدید و عدم امکان 
خرید بازیکن خارجی این درخواست را 
مطرح کرده بــود. او در این مورد گفت: 
همان دســتور العمل که قبا دادیم در 
حال انجام است. سقف قرارداد هم ۳۰ 
درصد اضافه شده و اباغ هم کردیم. ما 

چیزی غیر از این قرارداد را ثبت نخواهیم 
کــرد. ما تنها عددی کــه ثبت کردیم، 
پیگیری خواهیم کرد و هرچیزی غیر از 
آن تخلف اســت. وی افزود: ما اقرارنامه 
گرفتیم و اگر تخلف انجام شود، بازیکنان 
دو سال محروم خواهند شد. من نمیدانم 

زیرمیزی انجام می شود یا خیر چون من 
در باشکاه نیستم و آنها مستقل هستند 
اما فکر نکنم مدیــران عامل دنبال این 

باشند چون به ضرر آنهاست.
او درباره رد درخواست پرسپولیس 
توضیح داد: همان چیزی که قبا اعام 

شده، انجام خواهد شد. شما هر سال که 
نمیتوانید قوانین را عوض کنید و ما فقط 
خارجی را تغییر دادیم. ما ۷ سهمیه لیگ 
برتر داریم و ۳ ســهمیه آزاد فیفا است. 
شما باید تیمهای نیمه پایین جدول را 

هم در نظر بگیرید.

رددرخواست
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